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Geachte leden van de Provinciale Staten,

Wat is er met ons milieu aan de hand ?

Een plaatje zegt meer dan woorden. Daarom bijgevoegd een aantal plaatjes met korte uitleg.
Iedereen roept over ons milieuprobleem, maar met deze plaatjes is ons hele probleem samengevat.
De boeren zijn juist dé oplossing voor heel veel milieuproblemen. Zij  kunnen, door toepassing van precisielandbouw en
precisiebespuiting,  alle verliezen voorkomen en zoveel mogelijk CO2 vast  leggen in de bodem.

Bufferstroken,
derogatie en stikstofuitspoeling zijn met de moderne landbouw een achterhaald station en zullen milieu technisch niets toevoegen. Alleen de voedselprijzen zullen nog veel harder stijgen.
Zet bij de boer op zijn land maar enkele meetpunten waar de eventuele verliezen gemeten worden. Heeft de boer geen verlies, prima, ga je gang. Heeft hij wel verliezen, dan uitzoeken
waarom zijn die verliezen en verplicht hem dan meer mest af te voeren en vermindering van kunstmest, zodat bij hem ook geen verliezen meer zijn. Geef hem zijn eigen verantwoording.

De natuur geeft nu de schuld aan de
landbouw en de landbouw aan de natuur.
Wij moeten eerst naar ons zelf kijken. Wat is het probleem, hoe kunnen wij dat probleem gezamenlijk oplossen. Onze geleerden en natuurinstanties moeten zich niet focussen op een
bepaald probleempje en dan moord en brand schreeuwen, maar samen met de boeren zeggen, dit is ons
probleem.  Wat kan de landbouw, wat kunnen wij en dan samen de oplossing
zoeken, want de oplossing kan alleen maar samen gevonden worden.

Met vriendelijke groet,
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